

*Leser fragen –**Readers ask –**Der Editor antwortet**The Editor answers*

Free Entrance on Special Dances

Freier Eintritt bei Specials

A club president who only seldom organises special dances

Ein Clubpräsident, der nur selten Specials veranstaltet

Hello Klaus,

I have a question regarding our special dance. Who has free entrance to such an event? EAASDC Board members? Who else?

Hallo Klaus,

ich hab' mal ne Frage zu unserem Special. Wer kann auf so eine Veranstaltung umsonst rein?? EAASDC-Board-Mitglieder? Wer sonst noch?



Klaus Kietzmann, Editor

Hello Mr. President

the "Guidelines for Special Dances" say in "§ II Rules":

7. The Board Members of the EAASDC and ECTA and their escort have free admission to all Special and Charter Dances.

The "**VIP-List for Specials**" contains the positions and names of the relevant Board members. You can find this list on the EAASDC homepage under the button "Forms" then click on "Forms" in the selection on the left side. Now you will see the VIP list as a pdf file for downloading.

The Honorary Members also listed in the VIP list are not mentioned explicitly in the "rules" but it is become a good habit to give them free admission too and to greet them as VIPs at the Grand March or during the announcements.

Hallo Mr. President,

in den „Guidelines für Special Dances“ steht unter „§ II Regeln“:

7. Die Vorstandsmitglieder der EAASDC sowie der ECTA und ihre Begleitung haben zu allen Special und Charter Dances freien Eintritt.

Wer alles dazu gehört, steht in der "**VIP-List for Specials**". Du findest diese Liste auf der EAASDC Homepage. Zuerst den Button "Dokumente", danach "Formulare" anklicken. Nun siehst du die VIP-Liste als pdf-Datei zum Download.

Die ebenfalls in der VIP-Liste genannten Ehrenmitglieder (Honorary Members) sind in den „Regeln“ zwar nicht ausdrücklich erwähnt, es ist aber zur guten Gewohnheit geworden, auch ihnen freien Eintritt zu gewähren und sie beim Grand March bzw. bei Announcements als VIPs zu begrüßen.

The direct link reads as follows: / Der direkte Link lautet:

<http://www.eaasdc.de/download/VIP-Liste.pdf>